
Liquid Corn In-Furrow

MicroSURGE®

Net Weight: 21.25 lbs (9.69 kg)
2.5 gallons (9.46 liters)

DISTRIBUTED BY
TALC USA, LLC
6100 Industrial Dr
Curran, IL 62670
www.talcusa.com
800 300 6559

DIRECTIONS FOR USE
Use at a rate of 12.8 ounces per acre. Apply in furrow on or below 
seed or in a 1x1 or 2x2 placement.

GUARANTEED MINIMUM ANALYSIS

 Azospirillum brasilense. . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . 2x104 CFU/ml
 Azospirillum lipoferum . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . 2x104 CFU/ml

Shake well before use.
■ Store in a cool dry place.
■ Use before expiration date.
■ Open package only when ready to use.
■ Do not allow temperatures to exceed 100°
■ Avoid direct sunlight

Application Rate:
12.8 fl oz per acre
This 2.5 gallon package treats 25 acres
 

Limited Warranty: Talc USA guarantees that this product conforms to its label description 
and is suitable for its intended use when used in accordance with the label directions before 
the expiration date. Talc USA or its representatives must be notified of any field complaint 
within sixty (60) days after planting. Talc USA sole obligation under the warranty shall be to 
refund the purchase price. Talc USA shall not be liable for and disclaims all consequential, 
incidental and contingent damages whatsoever. Without limiting the foregoing, Talc USA 
shall not be responsible for loss or partial loss of crop from any cause whatsoever. The 
limited warranty is in lieu of other warranties, expressed or implied. This limited warranty is 
void where prohibited by law.

Caution: Keep out of reach of children 
NOT A PLANT FOOD PRODUCT

MODE D'EMPLOI
Utiliser à un taux de 12,8 onces par acre. Appliquer dans le sillon 
sur ou sous la graine ou en position 1x1 ou 2x2.

CONTIENT:

 Azospirillum brasilense. . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . 2x104 CFU/ml
 Azospirillium lipoferum. . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . 2x104 CFU/ml

Bien agiter avant de servir.
■ À conserver dans un endroit frais et sec.
■ Utilisez avant la date d'expiration.
■ Ouvrez le paquet uniquement lorsque vous êtes prêt à utiliser.
■ Ne laissez pas les températures dépasser 30°
■ Évitez les rayons directs du soleil

Taux d'application:
12,8 fl oz par acre
Ce paquet de 9,46 Litres traite 25 acres
 

Garantie limitée: Talc USA garantit que ce produit est conforme à la description de l'étiquette 
et convient à son utilisation prévue lorsqu'il est utilisé conformément au mode d'emploi 
figurant sur l'étiquette avant la date de péremption. Talc USA ou ses représentants doivent 
être informés de toute plainte sur le terrain dans les soixante (60) jours suivant la plantation. 
La seule obligation de Talc USA dans le cadre de la garantie sera de rembourser le prix 
d'achat. Talc USA ne sera pas responsable et décline tous les dommages indirects, accessoires 
et éventuels. Sans limiter ce qui précède, Talc USA ne sera pas responsable de la perte ou de 
la perte partielle de récolte de quelque cause que ce soit. La garantie limitée remplace les 
autres garanties, explicites ou implicites. Cette garantie limitée est nulle là où la loi l'interdit.

Attention: Garder hors de la portée des enfants
CE PRODUIT N’EST PAS UN ENGRAIS 202406Spe
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